
 

Protokoll fört med styrelsen för Högsbyortens biodlareförening 2025-01-30 kl. 18.00, 
Staby Gårdshotell, Högsby 

Närvarande 

Ordförande:           Karl-Johan Johansson 

Ledamöter:            Per-Olof Lindeborg, Lars Sinnerström, Ulla Digréus, Jörgen  

                                     Gustavsson, Kjell Digréus, Mathias Andersson, Magnus Kvillegård   

Adjungerade:         Ing-Britt Säll, Angelica Olsson, Torbjörn Götesson, Jerry Johansson  

                          

§ 1.           Mötets öppnande Ordföranden öppnar mötet genom att hälsa alla välkomna. 

§ 2             Val av justerare Till justerare valdes Angelica Olsson och Torbjörn Götesson. 

§ 3.           Dagordning   Mötet är ett ”kom i gång möte” där viktigaste punkten är att  

                   uppdatera ekonomiredovisningen samt hitta ett datum för det Extra årsmöte  

                   (2024) som behövs för bokslut. Därefter hjälps vi åt med att ta fram en plan för 

                    årets arbete.  

§ 4              Bokslut Jerry presenterar resultatrapporten som är mycket välgjord. Jerry 

                    kommer att göra vissa smärre ändringar och tillägg. Därefter skickas 

                    rapporten ut. Detta sker i samband med kallelsen till vårt extra årsmöte. 

                    Datum för detta sätts så fort alla poster finns på rätt plats. 

. 

§  5             Styrelsen beslutar att det Extra årsmötet hålls i föreningens lokal på  

                    Stabygården. 

§  6              Bokföringsprogrammet finns nu på den dator vi köpt in specifikt för detta  

                     ändamål. 

§  7              Gruppen diskuterade hur vi kan göra Swishinbetalningarnas redovisning  

                     smidigare. Inget beslut togs. 

 

 



  

§  8            Hemsidan  Angelica redovisade idéer kring vad vi behöver tänka på inför att 

                    vi öppnar en ny hemsida. Styrelsen beslutade att vi ska prova att ha vår  

                    Hemsida genom SBR. Angelica efterlyser material såsom aktuella händelser,  

                    protokoll och fotografier. Vi beslutade även att starta en Facebokgrupp där  

                    medlemmar kan kommunicera. Angelica kommer att börja som administratör  

                    för båda dessa sidor. 

§  9            Presentkort  Ing-Britt föreslår att det presentkort (1000 kr) som köpts in men 

                    inte kommit till användning som det var tänkt istället används till någon form 

                    av dekoration (blomarrangemang) vid bigården. Förslaget bifölls.   

§  10          Försäkring  Det uppmärksammades att vi inte har någon försäkring för 

                    Attefallshuset som nyligen färdigställdes på Bigården. Vi beslutade att vice  

                    Ordföranden kollar om det finns försäkringsmöjlighet genom SBR eller genom 

                    Länsförsäkringar. Redovisas på nästa möte. 

§  11           Inventering av befintligt material inför kommande säsong.  Två medlemmar  

                    kommer att tillsammans inventera bigårdens utrustning. Vi börjar arbetet med 

                    att rengöra och reparera utrustningen redan nästkommande torsdag. I stort 

                    sett alla torsdagar klockan 18.00 – 20.00 har medlemmar möjlighet att hjälpa  

                    till. Vi börjar med det arbete som kan göras på Stabygården. Ring ordföranden  

                    varje gång du kan hjälpa till! 

§  12           Ekonomi, Bidrag  

1. Kommunen har nya rutiner för hur föreningar kan söka bidrag för sin 
verksamhet. Vi har missat detta. Ordföranden kommer att                               
kontakta kommunen för att få de nya direktiven. 
 

2. Rapporten för studieverksamhet 2024 har inte skickats in till Studie- 
Främjandet. Dessa kommer nu att skickas in. Vi har listor som kan 
användas för årets verksamhet, dessa listor behöver plockas fram. 
Nytt för i år är att inte bara ungdomar utan också pensionärer (65+)  
genererar bidrag. 
 



§  14           Övriga frågor  

                     Hur ska vi få nya och tidigare medlemmar att känna sig delaktiga i arbetet på 

                     Bigården? Förslag: att lägga fram en lista där medlemmar kan anmäla sig  

                      för olika uppgifter (kvällens huvudansvar, kvällens fika, klippa gräset etc.) 

                     Fikastunden på torsdagarna är en mycket viktig samlingstid. Det är glädjande  

                     att så många medlemmar deltar åtminstone några gånger varje sommar. 

                      Vi hoppas på att vår nya hemsida blir flitigt använd. All information om vad 

                      som pågår kommer att läggas in där. Vi är dock medvetna om att det finns ett 

                      flertal medlemmar som inte nyttjar dator eller mobil för att införskaffa sig den 

                      information. Diskussion förs om hur vi gör för att nå ut till dessa.  

§  15            Mötets avslutande Ordföranden avslutade mötet. 

 

  


